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PROTOKÓŁ Nr  XIV/2015 

z XIV Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 14 wrze śnia 2015 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych.   

Nieobecni radni: Marcin Bocheński, Jacek Lesiuk, Janusz Rautszko. 

 
Stan radnych: 18 osób. 
 

Sesja Rady Miasta rozpocz ęła si ę o godz. 9:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− oddała głos Burmistrzowi Miasta Szczecinek. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odczytał uroczystą laudację, a następnie wręczył jej treść Dyrektorowi Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Szczecinku, Panu Eugeniuszowi Szybistemu, który z dniem 31 lipca 2015 r. zakończył swą pracę  

w OSiR, odchodząc na emeryturę, 

− przekazał Dyrektorowi wyrazy uznania, podziękował za współpracę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wraz z prezydium Rady Miasta i Burmistrzem wręczyła Dyrektorowi prezent w postaci saksofonu. 

 

Eugeniusz Szybisty Dyrektor OSiR W Szczecinku: 

− podziękował za ciepłe słowa; wzruszony stwierdził, że będzie je pamiętał do końca życia, 

− podsumował swoje 46 lat pracy na rzecz sportu,  

− stwierdził, że sport jest dużą szansą dla rozwoju młodzieży,  

− dodał, że przez wszystkie lata jego pracy starał się, aby imprezy były organizowane na najwyższym 

poziomie, dzięki czemu Szczecinek znany jest na mapie całego kraju, 

− podziękował Burmistrzowi, Radnym poprzedniej i obecnej kadencji, pracownikom OSiR  

za współpracę, a przyszłemu Dyrektorowi Ośrodka, Panu Maciejowi Makselonowi, życzył powodzenia  

na nowym stanowisku pracy, 

− dodał, że nadal będzie bacznie obserwował świat szczecineckiego sportu. 

 

Ad.1. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję,  

− oddała głos Burmistrzowi Miasta Szczecinek. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zawnioskował wprowadzenie do porządku obrad dwóch punktów uchwałodawczych: „Uchwała  

w sprawie zwolnienia z opłat za przejazdy środkami komunikacji miejskiej w Szczecinku” i „Uchwała  

w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecinek na stałe obwody głosowania, ustalenia  

ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zaproponowała na wniosek Burmistrza wprowadzenie w/w uchwał i zmianę porządku obrad, 

− poinformowała, że po przyjęciu zmiany porządek sesji będzie miał 19 punktów, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do przegłosowania zaproponowanej zmiany porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogło śnie 18 głosami „za”, przyj ęła zaproponowan ą zmianę  

w porz ądku obrad. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek sesji po zmianie:                                                                                                      

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie trzech protokołów z poprzednich sesji Rady Miasta Szczecinek: z 15.06.2015r., z 06.07.2015r. 

oraz z 10.08.2015r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2015 rok. 

4. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie przystąpienia Miasta Szczecinek do Kontraktu Samorządowego dla Powiatu 

Szczecineckiego. 

6. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Armii Krajowej-1”  

w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zachód III” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Parkowa II” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Jezioro Trzesiecko” w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Trzesieka I” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali  

i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego zasoby Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania. 

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum Regionalnego w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie zwolnienia z opłat za przejazdy środkami komunikacji miejskiej w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecinek na stałe obwody głosowania, ustalenia  

ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 
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17. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

18. Wnioski i zapytania radnych. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

 

Protokoły z sesji z dnia 15.06.2015r., z 06.07.2015r. oraz z 10.08.2015r. zostały przez Radę Miasta kolejno 

przyjęte jednogłośnie 18 głosami „za”.  

 

Ad.3. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− zapytał, czy Miasto próbowało pozyskać finansowe środki zewnętrzne na inwestycję realizowaną 

przez Aqua Tur? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że w Regionalnym Programie Operacyjnym nie ma przewidzianych środków na tę inwestycję, 

− dodał, że inwestycja nie jest droga, będzie realizowana zgodnie z wytycznymi Polskiego Towarzystwa 

Tenisowego.  

 

Roman Matuszak Radny: 

− stwierdził, że na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Ekonomicznej dowiedział się, że dokumentacja 

budowlana jest gotowa, natomiast nie ma jeszcze pozwolenia na budowę dotyczącego tej inwestycji, 

− prosi o wyjaśnienie, czy zwrócono się do Powiatu o wydanie pozwoleń? 

 

Robert Duszy ński Prezes Aqua Tur: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że odnośnie pokrycia kortów – będzie wydane w ramach inwestycji pozwolenie  

na budowę, jeśli chodzi o budynek administracyjny – jest już takie pozwolenie. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− stwierdził, że wydawanie pieniędzy na obiekty sportowe jest zasadne, nadwyżka budżetowa zostanie 

rozsądnie wydatkowana, dlatego Klub RdS będzie głosował za podjęciem uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/109/2015  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2015 rok 

 

Ad.4. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję.  

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/110/2015  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek 

 

Radny Jerzy Kania opuścił Sesję Rady Miasta. 

Stan Radnych: 17 osób. 

 

Ad.5. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/111/2015  

w sprawie  przyst ąpienia Miasta Szczecinek do Kontraktu Samorz ądowego dla Powiatu 

Szczecineckiego.  

 

Ad.6. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/112/2015  

w sprawie  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego „Armii Krajowej-1”  

w Szczecinku  

 

Ad.7. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/113/2015  

w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „ Zachód III” w Szczecinku 
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Ad.8. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/114/2015  

w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „ Parkowa II” w Szczecinku 

 

 

Ad.9. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

 

Nr XIV/115/2015  

w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uch walenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Jezioro Trzesiecko ” w Szczecinku 
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Ad.10. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/116/2015  

w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uch walenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Trzesieka I” w Szc zecinku 

 

 

Ad.11. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 

− omówiła dwie dotychczas dokonane zmiany w uchwale. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/117/2015  

w sprawie  ogłoszenia  jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad wynajmow ania lokali 

i pomieszcze ń tymczasowych wchodz ących w skład mieszkaniowego zasoby Miasta Szczecine k 
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Ad.12. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/118/2015  

w sprawie  utworzenia odr ębnych obwodów głosowania 

 

Ad.13. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− zapytał, czy na sali jest Pani Anna Dębska? 

 

Anna D ębska Miejski Konserwator Zabytków: 

− przywitała się z obecnymi na sali. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/119/2015  

w sprawie  powołania Rady Muzeum Regionalnego w Szczecinku 
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Ad.14. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− zapytał, czy na posiedzeniu Komisji Prawa były przedstawione skutki finansowe proponowanej 

uchwały? 

 

Tomasz Merk Prezes KM Sp. z o.o.: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że na Komisji przedstawił w/w skutki, utracone korzyści wynoszą około  

4,7 – 5 tys. zł, 

− dodał, że uchwała jest jednym z elementów tzw. tygodnia zrównoważonego transportu, którego celem 

są działania proekologiczne.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/120/2015  

w sprawie  zwolnienia z opłat za przejazdy środkami komunikacji miejskiej w Szczecinku 

 

Ad.15. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIV/121/2015  

w sprawie  zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecinek na stał e obwody głosowania,  

ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodow ych komisji wyborczych 

 

Ad. 16.  

Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

 

Małgorzata Goli ńska Radna: 

− zapytała o treść dwóch jednakowo brzmiących zarządzeń Burmistrza Miasta: Nr 87/2015 i Nr 91/2015  

w sprawie powołania Komisji Przetargowej – Budowa stanicy wędkarskiej na jeziorze Trzesiecko. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że pierwszy przetarg był unieważniony, dlatego trzeba było powołać kolejną 

Komisję do ponownego przeprowadzenia przetargu. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− odnośnie rozdysponowania rezerwy ogólnej zapytał o odszkodowanie za wykonanie zastępcze  

ul. Żeglarskiej, na które przeznaczono kwotę 35 tys. zł, czy sprawa jest zakończona?  

 

Czesław Podkowiak obsługa prawna Urz ędu Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że były perturbacje związane z tą ulicą, 

− omówił poszczególne etapy postępowania w w/w sprawie, 

− dodał, że ma nadzieję, że sprawa ostatecznie zakończy się wraz z upływem tej kadencji, czyli w ciągu 

2,3 lub 4 lat. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− zapytał, czy dotacja Miasta przeznaczona dla Klubu IV Ligi w kwocie 200 tys. zł będzie porównywalna 

do wpłat sponsorów, czy sponsorzy wywiązują się z obietnic? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że dotacja Miasta nie powinna przekraczać kwoty wpłat sponsorów prywatnych 

na rzecz Klubu w następnych latach, 

− dodał, że kwota przeznaczona na sport kwalifikowany została uchwalona przez radnych w uchwale 

budżetowej pod koniec 2014 roku;  realizacja dotacji następuje zgodnie z w/w uchwałą.  
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Ad.17.  

Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.18. 

Wnioski i zapytania radnych. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− poinformował, że na portalu internetowym „gazeta.pl” pojawiła się reklama Szczecinka,  

− zapytał, kto finansował w/w reklamę? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że może wypowiedzieć się na ten temat rzecznik Miasta lub Dyrektor Wydziału 

Rozwoju; nie może również wykluczyć, że mogło to być działanie jakiegoś stowarzyszenia, 

− dodał, że nie zna szczegółów dotyczących tej sprawy, a odpowiedź zostanie udzielona radnemu  

na kolejnej Sesji RM. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− poinformował, że otrzymał odpowiedź na zapytanie dotyczące szkoleń języka angielskiego  

dla pracowników Urzędu Miasta,  

− z pisma wynika, że organizatorem szkoleń zajęła się firma 4EDU ze Szczecina, którego właścicielem 

jest Anna Potoka, 

− zapytał, czy właściciel firmy jest rodziną Pana Tomasza Potoki, który podpisywał pismo  

z odpowiedzią, czy to zbieżność nazwisk? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że nie wie, czy to rodzina, ale nie widzi w tym nic złego; nie sądzi, że to zbieżność nazwisk, 

− nadmienił, że do kilku firm zostało wysłane zapytanie, kilka firm przedstawiło swoje oferty, a oferta 

firmy 4EDU była najkorzystniejsza. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− wyjaśnił, że nie chodzi o dalsze śledztwo, nie uważa, że wydarzyło się coś złego, ale nie podoba mu 

się ten fakt, 

− dodał, że złoży na piśmie szczegółowe pytanie odnośnie tej oferty. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował radnego, że odpowiedź na w/w zapytanie będzie uszczegółowiona, 
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− zapytał radnego, czy uważa on, że należy unieważniać i wykluczać oferty, z których wynika,  

że zachodzą powiązania rodzinne z urzędnikami Urzędu Miasta? 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że takie wykluczanie byłoby absurdem, 

− uważa, że jeżeli takie są standardy, to zapaliła mu się czerwona lampka, 

− prosi o udzielenie odpowiedzi, jakie inne firmy brały udział w rozstrzygnięciu tego konkursu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− reasumując podkreśliła, że standardem jest wybór jak najbardziej korzystnej oferty, 

− zakończyła dyskusję w tym temacie. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− zapytał, czy Tomasz Potoka brał udział w postępowaniu ofertowym? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że w tej chwili nie odpowie na to pytanie, odpowiedź zostanie udzielona  

na kolejnej sesji RM.  

 

Marcin Bedka Radny: 

− uważa, że osoby spokrewnione z firmami biorącymi udział w takim postępowaniu winny być 

wyłączane z takich działań, wówczas nie byłoby nic nagannego.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− podkreśliła, że odpowiedź będzie udzielona, 

− poprosiła o zamknięcie tematu. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− zapytał Dyrektor Wydziału Komunalnego Annę Mistę, dlaczego na „deptaku” nie są pomalowane linie? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− wyjaśniła, że planowana jest przebudowa Placu Wolności i ul. 9 Maja, inwestycja rozpocznie się pod 

koniec 2015 roku, dotycząca części Miasta; nawierzchnie będą rozbierane, dlatego nie widzi sensu 

wydawania pieniędzy na wykonanie czegoś, co za chwilę przestanie istnieć, 

− dodała, że w przyszłości projekt budowy pokaże, jakie będzie rozwiązanie, na chwilę obecna nie zna 

projektu drogowego. 
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Jacek Pawłowicz Radny: 

− poinformował, że Spółka PGK poszerzyła swoją działalność o sprzedaż maszyn, przyczep i sprzętu 

komunalnego, 

− prosi przedstawiciela PGK o informację dotyczącą przychodów i kosztów za I półrocze 2015 r., 

związaną z tą działalnością. 

 

Tadeusz Chru ściel Prezes PGK Sp. z o.o.: 

− poinformował, że radny otrzyma taką informację na piśmie. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− wnioskuje o informowaniu członków Komisji Ochrony Środowiska o wszelkich planach dotyczących 

wycinki drzew, tak aby Komisja mogła w odpowiednim czasie zareagować. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że takie informowanie jest niemożliwe,  

− wyjaśnił, że decyzje o wycince wydawane są co kilka dni na prośbę osób prywatnych, firm oraz 

Powiatu, 

− poinformował, że procedury dotyczące wycinki drzew są realizowane zgodnie ze sztuką,  

− przypomniał, że są to zadania organu wykonawczego, a nie uchwałodawczego, dlatego nie widzi 

potrzeby o informowaniu radnego,  

− nadmienił, że radny może zasięgnąć informacji o wycince drzew w każdej chwili u Dyrektora Wydziału 

Ochrony Środowiska Wojciecha Smolarskiego. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− uważa, że nie widzi problemu, aby taka informacja była przesyłana e-mailem, dla przejrzystości 

sytuacji, 

− dodał, że mieszkańcy po fakcie zwracają się do niego o wyjaśnienie, dlaczego wycięto drzewo, 

dlatego prosi o informowanie o takich planach; nie sądzi, że Burmistrz chce coś ukrywać. 

  

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że nic nie chce ukrywać, wszystkie procedury dotyczące wycinki drzew  

są zgodne z prawem i są absolutnie przestrzegane, 

− jeśli radny ma jakieś zarzuty, że coś zostało zrobione niezgodnie z prawem - prosi aby radny  

je podnosił, 

− wyjaśnił, że nie ma takiego przepisu, zgodnie z którym Komisja Ochrony Środowiska opiniuje każdą 

wycinkę drzew i nie będzie tworzył, na życzenie radnego, w/w przepisów, 

− podkreślił, że radny ma wolny dostęp do wszelkiej dokumentacji Urzędu Miasta.  
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Jacek Pawłowicz Radny: 

− zaznaczył, że nie chodzi mu o opiniowanie wycinki drzew przez KOŚ, jedynie o informowanie o takiej 

wycince. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− wyjaśnił, że jako Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska jest zdziwiony zachowaniem radnego 

na sesji Rady Miasta, 

− poinformował radnego, że jeśli ma wolę otrzymania takiej informacji, aby zgłosił to Przewodniczącemu 

Ochrony Środowiska, 

− podkreślił, że nie ma i nigdy nie było złej woli ze strony urzędników Urzędu Miasta, aby zasięgnąć 

jakiejkolwiek informacji, a wiedza Komisji w zakresie wycinki każdego drzewa nie jest konieczna.  

 

Ad.19. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych wniosków i uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad. 

− zamknęła Sesję Rady Miasta Szczecinek. 

 

Obrady Sesji Rady Miasta zako ńczono o godz. 10.10.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

        Protokołowała:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

 

    Katarzyna Mołczun                      Katarzyna Dudź 


